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Protokół nr 7/2024 

II Sesja w dniu 21 maja 2024 zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej w Ornecie  

w dniu 13 maja 2024 r. na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(t. j. Dz. U. z 2024 poz. 609). 

Obrady transmitowane i nagrywane przez Urząd Miejski w Ornecie – rejestracja dźwięku i obrazu. 

Miejsce obrad: Sala Sesyjna Urzędu Miejskiego w Ornecie.  

 
Obrady rozpoczęto 21 maja 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:37 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Anna Bartoszewicz 

2. Alicja Grodowska 

3. Małgorzata Jankowska 

4. Marcin Jotko 

5. Piotr Junko 

6. Danuta Kamińska 

7. Daniel Kogut 

8. Józef Marijko 

9. Emil Rońda 

10. Andrzej Salamonik 

11. Paweł Skowyrski 

12. Józef Uzar 

13. Tomasz Włodarczyk 

14. Mariusz Wocial 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie II sesji Rady Miejskiej w Ornecie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Propozycje zmian porządku obrad.  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony kolejnej 

umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność gminy Orneta – druk 

5. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów zarządów osiedli mieszkańców oraz 

sołtysów i rad sołeckich na terenie Gminy Orneta – druk 9. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr BRM.0007.69.2023 Rady Miejskiej  

w Ornecie z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024” – druk 10. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Burmistrza Ornety 

– druk 6. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Orneta na lata 2024 – 2034 – druk  7. 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie uchwalenia budżetu gminy Orneta 

na 2024 r. – druk 8. 

10. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy Orneta z Organizacjami 

Pozarządowymi  w 2023 r. 

11. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

13. Interpelacje i zapytania radnych składane zgodnie z art. 24 ust. 3 - 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 609)  

14. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. 

15. Informacje i komunikaty. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

1. Otwarcie II sesji Rady Miejskiej w Ornecie. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dzień dobry, poproszę panią Małgorzatę Jankowską o 

odczytanie informacji. 

Radna Małgorzata Jankowska: Informacja dla uczestników 2 sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 21 

maja 2024r. Sesja Rady Miejskiej w Ornecie jest transmitowana na żywo i jest rejestrowana w formie 

dźwięku i obrazu. Nagranie sesji jest udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Ornecie. Administratorem danych osobowych jest Rada Miejska w 

Ornecie. Państwa dane osobowe będą przetwarzane w celu realizacji obowiązków prawnych ciążących 

na administratorze oraz gdy przetwarzanie jest niezbędne do wykonywania zadania realizowanego w 

interesie publicznym lub w ramach sprawowania władzy publicznej powierzonej administratorowi. 

Podstawą prawną przetwarzania danych jest artykuł 6 ustęp 1 litera c i e rozporządzenia Unii 

Europejskiej 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. zwane RODO, w związku z artykułem 20 ustęp 1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym stanowiącym, iż obrady rady gminy są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy oraz w inny sposób 

zwyczajowo przyjęty. Pełną informację dotyczącą przetwarzania państwa danych osobowych można 

uzyskać na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Ornecie i Biuletynie Informacji Publicznej urzędu. 

Klauzula informacyjna wywieszona jest również na drzwiach wejściowych do sali, w której odbywa się 

sesja. Uczestnicy sesji, którzy nie chcą aby ich wizerunek był rozpowszechniany, mogą stanąć w miejscu 

nieobjętym zasięgiem kamer. kamer Informuję.. Jednocześnie informuję osoby uczestniczące w sesji 

Rady Miejskiej aby w trakcie swoich wypowiedzi, bez uzasadnionej potrzeby, nie ujawniały danych osób 

niebędących funkcjonariuszami publicznymi, nie pełniących funkcji publicznej, ani niezwiązanych z tą 

funkcją. Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ornecie Alicja Grodowska. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Otwieram 2 sesję Rady Miejskiej w Ornecie i 

chciałam bardzo gorąco przywitać wszystkich radnych. Radnego Powiatu Lidzbarskiego pana Piotra 

Lisowskiego, Wojciecha, przepraszam! Panią Burmistrz Ornety Katarzynę Lasocką. Zastępcę Burmistrza 

pana Daniela Piotrkowskiego. Panią Skarbnik Ornety panią Annę Kich. Pana Krzysztofa Gulbinowicza 

radcę prawnego. Komendanta Straży Miejskiej pana Kamila Nowickiego. Sołtysów i przewodniczących 

zarządów osiedli, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, dyrektorów szkół i przedszkoli gminy, 

prezesów zarządów spółek, pracowników Urzędu Miejskiego, mieszkańców Ornety. Mam nadzieję, że 

nikogo nie pominęłam. Jeżeli kogoś pominęłam, to witam serdecznie. Zamykamy punkt 1. 
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2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Przechodzimy do punktu 2 stwierdzenie prawomocności obrad. 

Bardzo proszę radnych o naciśnięcie przycisku kworum. Stwierdzam, że dzisiejsza sesja jest 

prawomocna, uczestniczy w sesji 14 radnych, w takim składzie możemy podejmować uchwały. Zamykam 

punkt 2. 

3. Propozycje zmian porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 3, propozycje zmian porządku obrad. 

Czy ktoś z Państwa chcę wprowadzić zmiany w porządku dzisiejszych obrad? Nie widzę, a więc 

zamykamy punkt 3. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony kolejnej 

umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność gminy Orneta – druk 

5. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Przechodzimy do punktu 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony kolejnej umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność gminy Orneta. Chciałam poinformować, że 

projekt uchwały uzyskał w dniu wczorajszym na posiedzeniu wszystkich komisji stałych opinię 

pozytywną, ale bardzo proszę pana Burmistrza o krótkie przedstawienie treści uchwały. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Pani Przewodnicząca, Szanowni Radni. Projekt  

o wyrażenie zgody na zawarcie umowy dzierżawy, obejmuje 2 działki. Są to działki 153 / 2 oraz 154/12 

o łącznej powierzchni 99 926 metrów kwadratowych. Jest to targowisko miejskie, które jest 

wydzierżawiane spółce PWiK w ramach obsługi targowiska. Z dniem 30 czerwca 2024 roku kończy się 

obecna umowa i chcemy tą umowę dalej przedłużyć, dlatego przedkładamy dla państwa radnych ten 

projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo czy są pytania do projektu uchwały? Nie ma 

pytań, a więc przechodzimy do głosowania. To 2 minutki przerwy, coś, problem jakiś techniczny. 

 

Przerwa w obradach. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dobrze, dziękuję bardzo. A więc przechodzimy do głosowania 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony kolejnej umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność gminy Orneta. Głosujemy za pomocą 

elektroniki, czyli głosowania na tablecie i poprzez podniesienie mandatu. Kto z państwa jest za 

przyjęciem uchwały? Proszę o podniesienie mandatu? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała 

została przegłosowana 14 głosami za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. Zamykam punkt 4. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas 

oznaczony kolejnej umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność 

gminy Orneta – druk 5. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

 

Uchwała nr BRM.0007.28.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 21.05.2024 r. 2024 r. - stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu sesji. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów zarządów osiedli mieszkańców oraz 

sołtysów i rad sołeckich na terenie Gminy Orneta – druk 9. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Przechodzę do punktu 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie zarządzenia wyborów zarządów osiedli mieszkańców oraz sołtysów i rad sołeckich na terenie 

gminy Orneta. Chciałam poinformować, że projekt uchwały na posiedzeniu komisji stałych w dniu 

wczorajszym został pozytywnie zaopiniowany. Poproszę pana Burmistrza, o krótkie przedstawienie 

projektu uchwały. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Projekt uchwały ... [wypowiedź niezrozumiała, nie do 

mikrofonu] oraz sołtysów i rad sołeckich na terenie gminy Orneta. Zgodnie ze statutem, takie wybory 

muszą się odbyć 3 miesiące po zaprzysiężeniu Burmistrza i Rady. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo, czy są pytania do projektu uchwały? Nie ma, 

a więc przechodzimy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem uchwały? Proszę o 

podniesienie mandatu i głosowanie elektroniczne. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Informuję, że 

uchwała została przyjęta 14 głosami za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. Zamykam punkt 4, 5. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów zarządów osiedli 

mieszkańców oraz sołtysów i rad sołeckich na terenie Gminy Orneta – druk 9. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

 

Uchwała nr BRM.0007.29.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 21.05.2024 r. - stanowi załącznik nr 4 

do protokołu sesji. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr BRM.0007.69.2023 Rady Miejskiej w Ornecie 

z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024” – druk 10. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Przechodzimy do punktu 6. Rozpatrzenie projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 29 listopada 2023 roku w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu 

Narkomanii na rok 2024. Komisję stałe w dniu wczorajszym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Czy pan Burmistrz chce przedstawić pokrótce? 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Tak, bardzo pokrótce. Projekt uchwały zawiera 

wykorzystanie, czy wprowadzenie dodatkowych... Projekt uchwały zawiera wprowadzenie dodatkowych 

niezrealizowanych środków w kwocie 45 910 zł i to jest wszystko pokazane w Harmonogramie Realizacji 
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Gminnego Programu Profilaktyki. Wczoraj, akurat, tutaj pani Pełnomocnik wszystko przedstawiła, na 

jakie działania to będzie wszystko wydatkowane. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę, a więc 

przechodzimy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem uchwały? Kto przeciw? Kto się 

wstrzymał? Uchwała została przyjęta 14 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących. Zamykamy punkt 6. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr BRM.0007.69.2023 

Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024” 

– druk 10. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

 

Uchwała nr BRM.0007.30.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 21.05.2024 r. - stanowi załącznik nr 5 

do protokołu sesji. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Burmistrza Ornety 

– druk 6. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Przechodzimy do punktu 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Burmistrza Ornety. W dniu wczorajszym na posiedzeniu 

komisji stałych, projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. Pozwolę sobie odczytać uchwałę, 

którą będziemy głosowali. Uchwała Rady Miejskiej w Ornecie w sprawie ustalenia miesięcznego 

wynagrodzenia Burmistrza Ornety. Paragraf 1 ustala się wynagrodzenie miesięczne Burmistrza Ornety 

w następującej wysokości. Punkt 1. Wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 9600 zł Punkt 2. Dodatek 

funkcyjny w wysokości 2 800 zł. Punkt 3 dodatek specjalny w wysokości 30% łącznie wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego w wysokości 3720 zł. Punkt 4 dodatek za wieloletnią pracę w 

wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego. Paragraf 2. Wykonanie uchwały powierza się 

Przewodniczącej Rady Miejskiej w Ornecie. Paragraf 3 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, z 

mocą obowiązująca od dnia 6 maja 2024 roku. Czy są pytania do projektu uchwały? Proszę bardzo. 

Radny Józef Uzar: Pani Przewodnicząca, pani Burmistrz, Szanowni Państwo. Mam takie 2 pytania, 

właściwie 1. Chciałbym, żeby nam ktoś zsumował te kwoty i podał jaka będzie pensja brutto pani 

Burmistrz, a jednocześnie pytanie jaka może być minimalna pensja pani Burmistrz? 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Bardzo proszę panią. 

Pracownik Urzędu Miejskiego w Ornecie Alicja Gołębiewska: Witam serdecznie. [Wypowiedź 

niezrozumiała] Łączna kwota brutto wynosi 18 040 zł. Jeżeli chodzi o maksymalne wynagrodzenie 

Burmistrza, to może być kwota nie przekraczająca kwoty 19 470 zł, a minimalna 15 576 zł brutto 

miesięcznie. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czy są jeszcze jakieś pytania Nie ma pytań. Zamykam dyskusję. 

Dziękuję bardzo. Projekt uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Burmistrza poddaję 

pod głosowanie, Kto z państwa radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została 

podjęta 13 głosami za,1 głosem przeciw, 0 głosów wstrzymujących.  
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Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia 

Burmistrza Ornety – druk 6. 

Wyniki głosowaniaZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (13) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (1) Józef Uzar 

 

Uchwała nr BRM.0007.31.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 21.05.2024 r. - stanowi załącznik nr 6 

do protokołu sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Zamykamy... 

Radca prawny Krzysztof Gulbinowicz: Jeżeli można?  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Tak, proszę bardzo.  

Radca prawny Krzysztof Gulbinowicz: Ja chciałem tylko dodać tutaj, że ustalone właśnie przed chwilą 

wynagrodzenie pani Burmistrz jest tożsame z wynagrodzeniem, które otrzymywał burmistrz poprzedniej 

kadencji.  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Tak.  

Radca prawny Krzysztof Gulbinowicz: Także tutaj żadnej zmiany nie było, dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania? Bardzo proszę. 

Radny Józef Uzar: [Wypowiedź niezrozumiała] ... na jakim poziomie jest ustalone, tylko jest to początek 

pracy pani Burmistrz. Pani Burmistrz dostaje od razu podwyżkę. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Proszę bardzo, pan radny Piotr Junko. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Junko: Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, ja chciałbym chyba 

zdementować te słowa, które przed chwilą padły, bo według mojej wiedzy jest to pozostawienie przede 

wszystkim wynagrodzenia Burmistrza na tym samym poziomie nie jest to zmienione od ponad 2 lat, a 

przez ten czas dobrze wiemy, że wpływ inflacji na wartość pieniądza był znaczny. I jak to była mowa na 

posiedzeniu wspólnym komisji, w dniu wczorajszym, nie jest to tak jak 2 lata temu ponad 500% 

średniego wynagrodzenia, tylko nieco ponad 300, więc to realnie nie ma żadnej podwyżki. Ja uznałbym 

nawet, że jest to mniejsza kwota. I chyba trzeba jeszcze wziąć pod uwagę, że zakres obowiązków pani 

Burmistrz jest w tej chwili większy, bo nie mamy Sekretarza gminy. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czy ktoś jeszcze chce? Proszę bardzo. 

Radny Józef Uzar: To dla mnie nie jest żaden argument. W każdym zakładzie pracy, jak się kogoś 

zatrudnia nie oddaje się mu podwyżki od razu, 3 miesiące i robi się podwyżkę, prawda, więc nie chodzi 

o to. Ja uważam, że Burmistrz powinien zarabiać dużo i godnie, ale nie od razu, od początku. 
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Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Wydaje mi się, że no podjęliśmy tą uchwałę i teraz ta dyskusja 

do niczego no, nie doprowadzi. Tyle, że wymienimy między sobą zdania, tak. No, bo uchwała została 

podjęta, a więc wynagrodzenie zostało ustalone dla Burmistrza. Zamykamy punkt 7. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Orneta na lata 2024 – 2034 – druk 7. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Przechodzimy do punktu 8 porządku dzisiejszego Rozpatrzenie 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Orneta na lata 2024-2034. Komisje stałe, w dniu wczorajszym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Czy są pytania, czy... do projektu uchwały? A więc przechodzimy do głosowania. Kto z państwa radnych 

jest za przyjęciem uchwały, za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Nie widzę. 

Uchwała przeszła 14 głosami za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. Zamykamy punkt 8. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Orneta na lata 2024 – 2034 – druk 7. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

Uchwała nr BRM.0007.32.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 21.05.2024 r. - stanowi załącznik nr 7 
do protokołu sesji. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Orneta 

na 2024 r. – druk 8. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Przechodzimy do punktu 9 porządku obrad. Rozpatrzenie 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Ornety na 2024 rok. 

Chciałam poinformować, że w dniu wczorajszym wszystkie komisje stałe pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały, pani Skarbnik nam przedstawiła informację jakie są zawarte zmiany w budżecie. Czy są 

pytania do projektu uchwały? Nie widzę, a więc projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto z państwa 

radnych jest za przyjęciem uchwały? Pani Danusiu. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała 

przeszła 14 głosami za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. Zamykamy punkt 9 porządku dzisiejszego. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy Orneta na 2024 r. – druk 8. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

 

Uchwała nr BRM.0007.33.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 21.05.2024 r. - stanowi załącznik nr 8 
do protokołu sesji. 
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10. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy Orneta z Organizacjami 

Pozarządowymi w 2023 r. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Przechodzimy do punktu 10. Sprawozdanie z realizacji 

Rocznego Programu Współpracy Gminy Orneta z Organizacjami Pozarządowymi w 2023 roku. Na 

posiedzeniu komisji stałych, w dniu wczorajszym, sprawozdanie otrzymało pozytywną opinię. Poproszę 

pana Burmistrza, o krótkie przedstawienie sprawozdania. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Burmistrz Ornety najpóźniej do 31 maja każdego roku 

ma obowiązek przedłożyć Radzie Miejskiej oraz opublikować w Biuletynie Informacji Publicznej 

Sprawozdanie z realizacji programu, jest to na podstawie artykułu 5a ustęp 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego. Ja tak w skrócie tylko powiem o tym sprawozdaniu. Były 4 zadania, w których 

wszystkie organizacje pozarządowe mogły wziąć udział. 1 Zadanie to jest organizacja wydarzeń 

społeczno-kulturalnych, imprez, spotkań, konkursów, zabaw. Na to było przeznaczone 27 000 zł. Zadanie 

2 działalność na rzecz kultury, obrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego. Na ten, na to zadanie było 

przeznaczone 44 000 zł. Zadanie 3 działalność na rzecz osób niepełnosprawnych, było przeznaczonych 

7000 zł. Zadanie 4 ekologia 5000 zł. Razem było przeznaczonych 83 000 zł. Tego wszystkiego był, 

wysokość przeznaczonych dotacji, to jest 81 900 zł, nie wykorzystano 1 100 zł, rozliczono z tego 78 

495.99 zł. Zwrot dotacji to jest w kwocie 3 404,01 zł. W sumie nie wykorzystano dotacji na kwotę 4 

504,01 zł. Także, tak mniej więcej wygląda sprawozdanie. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo, czy są pytania do sprawozdania? Nie widzę, a 

więc przechodzimy do przegłosowania sprawozdania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

sprawozdania? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Informuję, że sprawozdanie zostało przyjęte 14 

głosami za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. Zamykamy punkt 10 dzisiejszego porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie Sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Orneta z Organizacjami Pozarządowymi w 2023 r. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Emil Rońda, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy Orneta z Organizacjami 
Pozarządowymi w 2023 r.- stanowi załącznik nr 9 do protokołu sesji. 

 

11. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Przechodzimy do punktu 11. Sprawozdanie Burmistrza z pracy 

w okresie między sesjami. Bardzo proszę panią Burmistrz o przedstawienie sprawozdania. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: [Wypowiedź niezrozumiała] ... maja spotkaliśmy się z Burmistrzem 

i Skarbnikiem Miłakowa, w sprawie współpracy między gminnej. 9 maja nastąpiło spotkanie ze Starostą 

nowo wybranym, również z panem Wicestarostą Powiatu Lidzbarskiego, jak również uprzednim starym 
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Starostą Lidzbarskim. Spotkanie również mieliśmy z panią Nadleśniczą Ornety, na temat przejęcia drogi 

leśnej w Krośnie. Następnie w tym samym dniu spotkaliśmy się z panią Prezes TBS, na temat współpracy, 

na temat pracy spółki. 10 maja odbyło się spotkanie z Burmistrzem Lidzbarka Warmińskiego, następnie 

z przedstawicielami Banku Gospodarki Krajowej, na temat zasad rozliczania dofinansowania z programu 

Polski Ład. 14 maja nastąpiło spotkanie z Wicestarostą powiatu lidzbarskiego, jak również z panią 

dyrektor PCPR, dyrektorem Liceum Ogólnokształcącego, panią dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki 

Miejskiej w Ornecie, panem dyrektorem OSiR oraz.... na temat organizacji Powiatowo-Gminnych Dni 

Rodziny. W tym samym dniu, mieliśmy również spotkania ze Stowarzyszeniem Tobie-tobie z Gdańska 

oraz Redutą Orneta w sprawie organizacji imprezy październikowej. Następnie było spotkanie z panią 

prezes Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej, podpisanie umowy oraz Radnym Rady Miejskiej w Ornecie. 

15 maja wzięliśmy udział w uroczystym odbiorze drogi Lejławki-Bażyny etap 1, w miejscowości Bażyny. 

16 maja wzięliśmy udział w Radzie Budowy zadania pod nazwą Przebudowa ulic Ogrodowa, Kwiatowa w 

Ornecie. Następnie spotkaliśmy się z Wójtem Lidzbarka Warmińskiego oraz Przewodniczącym Rady 

Powiatu Lidzbarskiego, Przedstawicielem Klubu Bokserskiego, dyrektorem Veolia, oraz lokalnymi 

przedsiębiorcami na temat współpracy. Również tego dnia wzięliśmy udział w Konwencie Powiatów w 

Lidzbarku Warmińskim i na spotkaniu wziął udział również Wojewoda, Wicewojewoda oraz wszyscy 

Starostowie Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 17 maja wzięliśmy udział w Konwencie Powiatów, 

2 dnia, gdzie mieliśmy spotkanie z Sekretarzem Stanu w Ministerstwie Funduszy i Polityki Regionalnej 

Jackiem Protasem. Tego samego dnia spotkaliśmy się również z panią dyrektor Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej na temat przekazania przez Stację Joannitów z Niemiec sprzętu 

medycznego na potrzeby naszych mieszkań chronionych. 20 maja było również spotkanie, odbyło się 

spotkanie z przedstawicielami ościennych miejsc gmin oraz przedstawicielem BGK na temat rozliczenia 

Programu Rządowego, Programu Ochrony Zabytków. I nastąpiło w tym tygodniu podpisanie aktów 

notarialnych oraz spotkanie z mieszkańcami. Dziękuję. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Ornety z pracy w okresie między sesjami- stanowi załącznik nr 10 do protokołu 
sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo, czy są pytania do sprawozdania, które 

przedstawiła pani Burmistrz? Bardzo proszę pan Józef Uzar. 

Radny Józef Uzar: Chciałbym, żebyście państwo wyjaśnili o jaką drogę w Krośnie chodzi, o przejęcie 

drogi. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: [Wypowiedź niezrozumiała] ... Od 15 lat mieszkańcy Krosna 

Osiedle, walczą o to, żeby utrzymanie drogi było w rękach gminy. I nie było to dotychczas możliwe. Po 

spotkaniu z panią Nadleśniczą okazało się, że istnieje rozwiązanie i można tą drogę wydzierżawić przez 

gminę. I w związku z powyższym droga będzie mogła być utrzymywana, czyli wszelkie niedogodności, 
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dziury, nierówności będą mogły być niwelowane z funduszu, na przykład sołeckiego. W dalszym etapie, 

docelowo, na pewno będziemy i pani Nadleśnicza będzie starała się o to, żeby nie tylko była to umowa 

dzierżawy, tylko żeby droga przeszła, no w dyspozycję gminy, ale to jest proces troszeczkę dłuższy, na 

który potrzeba czasu i żebyśmy mogli już działać, to pierwsze kroki, które będą poczynione, to będzie 

dzierżawa, dzierżawa roczna tej drogi wyniesie około 3000 zł. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze pytania? Nie widzę, a więc 

zamykam punkt 11. 

 

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Przechodzimy do punktu 12. Odpowiedzi na interpelacje, 

zapytania i wnioski oraz odpowiedzi zgłoszone na poprzedniej sesji. Bardzo proszę 

Wiceprzewodniczącego o odczytanie odpowiedzi na zapytanie złożone na poprzedniej sesji przez byłego 

radnego. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Junko: Do mieszkańca Ornety byłego radnego Rady Miejskiej. W 

odpowiedzi na złożone w dniu 26 kwietnia 2024 r. zapytanie, informuję, gmina Orneta nie posiada 

informacji co do pełnego wykształcenia wszystkich pracowników Urzędu Miejskiego w Ornecie, w tym 

tych dotyczących uprawnień do objęcia stanowisk w radach nadzorczych. Według posiadanej 

dokumentacji kadrowej, świadectwa ukończenia studiów podyplomowych MBA, które umożliwiają 

objęcie stanowiska w radach nadzorczych spółek posiadają Ireneusz Popiel, Andrzej Gierlof, Anna Kich i 

Natalia Brycka. Dyplomy ukończenia powyższych studiów podyplomowych wystawione przez Collegium 

Humanum, koszty dydaktyczne, same koszty szkolenia, zostały opłacone ze środków publicznych w roku 

2021 - 20 000 zł i w roku 2022 - 20 000 zł. Podpisano Zastępca, ówczesny Zastępca Burmistrza Andrzej 

Gierlof, dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Zamykam punkt 12. 

 

13. Interpelacje i zapytania radnych składane zgodnie z art. 24 ust. 3 - 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 609). 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 13 porządku obrad. Interpelacje i 

zapytania składane zgodnie z artykułem 24 ustęp 3, 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym. Proszę bardzo.  

Radna Danuta Kamińska: Słychać mnie?  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Tak, tak.  
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Radna Danuta Kamińska: Pani Przewodnicząca, Pani Burmistrzyni, Panie Burmistrzu, pani radni, panie 

radne, panowie radni, wszyscy zebrani i wszyscy którzy nas tutaj słuchają. Ja mam takie zapytanie, które 

zrodziło się poprzez to, że mieszkańcy budynku przy ul. Braniewskiej 10 f, to jest ten na przeciwko 

cmentarza poprosili mnie w sprawie czy utworzenia placu zabaw dla dzieci. Nie musi być to wielki plac, 

może to być parę zabawek, w każdym bądź razie jest taka prośba od mieszkańców. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z państwa radnych chciałby 

zabrać głos? Nie widzę, a więc zamykam punkt 13. 

 

14. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Przechodzimy do punktu 14. Pytania i wnioski sołtysów i 

mieszkańców, mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. Czy ktoś z obecnych gości, mieszkańców, 

chciałby zabrać głos? Nie widzę, a więc zamykam punkt 14.  

  

15. Informacje i komunikaty. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzę do punktu 15. Informacje i komunikaty. 

Chciałabym przypomnieć wszystkim radnym, po raz kolejny, o złożeniu oświadczeń majątkowych do 

Biura Rady, żeby dostarczyć, bo czas ucieka, od szóstego trzeba liczyć 30 dni, a więc już tego czasu mało 

zostaje. I jeszcze raz przypominam i proszę o przygotowanie się na posiedzenie następnej sesji. 

Dostaliśmy wszyscy dokumenty, materiały w sprawie Sprawozdania Finansowego Gminy Orneta za 2023 

rok, Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej i Sprawozdanie Burmistrza z wykonania budżetu. Będą 

one przedmiotem kolejnej sesji, żeby każdy z nas był zapoznany z tymi dokumentami. Jeżeli nie ma 

pytań. Dziękuję wszystkim za obecność. Czy jeszcze ktoś ma jeszcze jakieś informacje, komunikaty? Z 

państwa radnych ktoś chciałby? 

 

16. Zamknięcie obrad. 

 
Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Nie ma, a więc zamykam 2 sesję Rady Miejskiej w Ornecie. 
Dziękuję wszystkim za uwagę. 
 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Ornecie 

Alicja Grodowska 

 

Przygotowała: Katarzyna Nowicka 


